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Protokół Nr ORN.0012.3.6.2018 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 20 czerwca 2018 r. 
 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała stażysta Wydziału Strategii i Rozwoju – Urszula Olszewska. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska 

– Drozd, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - ,,Kukowo - tereny 

obsługi produkcji rolnej 2” – Cezary Domitrz. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił jego porządek:  

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.5.2018 nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.5.2018 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 22 maja 2018 r. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
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a) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku; 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

poinformowała, że otrzymano nowe zadanie, jakim jest zapewnienie transportu dzieciom 

niepełnosprawnym.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że jest to obowiązek gminy, dlatego dostosowuje się dokumenty do zaistniałej sytuacji. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 
 

 

b) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Olecko; 
 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że ilość maksymalna zezwoleń jest dużo wyższa od aktualnie wykorzystanej. Jest 

duży zapas nawet przy tym zmniejszeniu. Na Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

Sportu i Rekreacji zgłoszono wniosek o zwiększenie. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

dodała, że jeżeli chodzi o handel, to ilość zezwoleń na piwo zostaje na tym samym poziomie, 

czyli 60 punktów. Natomiast ilość zezwoleń na wódkę i wino zmniejsza się do 55 punktów.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wtrącił, że w dalszym ciągu nie są wykorzystane  zezwolenia, które zostały już wydane. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

powiedziała, że obecnie wydanych jest około 42 zezwoleń na handel alkoholem, więc jest 

duży zapas. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że nie zostaje ograniczony handel. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

powiedziała, że na terenach wiejskich jest 6 punktów sprzedaży, natomiast reszta sklepów 

usytuowana jest w mieście. Biorąc pod uwagę ustawę o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, którą zobowiązani jesteśmy realizować zdecydowano, aby 

zmniejszyć  ilości zezwoleń wydawanych na napoje alkoholowe wysokoprocentowe tj. wino  

i wódkę. Ilość zezwoleń wydawana dla lokali gastronomicznych zostaje na tym samym 

poziomie, czyli 35. Jeżeli chodzi o zasady usytuowania miejsc sprzedaży alkoholu od 

obiektów takich jak przedszkola, szkoły w tym zakresie zostało zmienione nazewnictwo 

placówek oświatowych oraz na wniosek Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dodane zostały internaty. Uchwała musi zostać podjęta, ponieważ obecnie 

obowiązująca uchwała wygasa z dniem 9 września 2018 r. w związku z powyższym 

niezbędne jest podjęcie nowych uregulowań. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy odległości od szkół, przedszkoli itp. zostały sprawdzone. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

odpowiedziała, że te punkty, które funkcjonują mają pozytywną opinię Gminnej Komisji, 

która sprawdza odległość punktów sprzedaży od obiektów wskazanych w uchwale  czyli 50 m 

i we wszystkich dotychczasowych przypadkach jest ona zachowana.  W tym zakresie nic nie 

zostaje zmienione. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

powiedział, że nie pasuje mu odległość sklepu Lewiatan od Szkoły Podstawowej Nr 3 oraz 

sklepu na ulicy Gołdapskiej naprzeciwko Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

poinformowała, że w uchwale jest zapis, który stosują wszystkie samorządy, a dotyczy on 

mierzenia odległości obiektów od punktów sprzedaży. Zapis projektu uchwały określa  

,,najkrótsza droga dojścia do obiektu - najkrótsza droga dojścia po terenie dopuszczalnym do 

ruchu pieszego, zgodnie z przepisami ustawy Prawo o ruchu drogowym”.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że nie podoba mu się reklama sklepu Lewiatan naprzeciwko Szkoły Podstawowej 

Nr 3, dzieci idące ze szkoły codziennie widzą piwo. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd  

poinformowała, że ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

pozwala na reklamowanie piwa. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej 

statutu; 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że zmiana statutu spowodowana jest przekształceniem gimnazjum w szkoły 

podstawowe. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

dodała, że wynika to też z tego, że od 13 roku życia można kandydować na członka Oleckiej 

Rady Młodzieżowej. W związku z tym wszyscy uczniowie starszych klas szkół 

podstawowych w gminie Olecko będą mogli brać udział w wyborach. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kiedy są następne wybory. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska – Drozd 

odpowiedziała, że we wrześniu. W tej chwili wybory wypadały by w czerwcu, na koniec roku 

szkolnego kiedy szkoły mają najwięcej pracy zdecydowano więc, że wybory będą 
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przeprowadzane we wrześniu na początku nowego roku szkolnego. Statut Oleckiej Rady 

Młodzieżowej zawiera zapis dający taką możliwość.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi  

 produkcji rolnej 2”; 
 

Projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - ,,Kukowo - tereny obsługi 

produkcji rolnej 2” – Cezary Domitrz 

powiedział, że uchwała intencyjna została podjęta 29 grudnia 2015 r. Była ona skutkiem 

wniosków, które zgłosili mieszkańcy pobliskich nieruchomości. Sprzeciwili się oni 

rozbudowie fermy norek w Kukowie. Inwestor chciał powiększyć hodowlę norek z 60 DJP  

do 200 DJP. Mieszkańcy wnioskowali o sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na tym terenie. W chwili obecnej plan zakłada utrzymanie stanu obecnego  

do 60 DJP. Ponadto ferma zostanie zabezpieczona poprzez zlokalizowanie terenów zielonych, 

czyli zieleni izolacyjnej. Plan przeszedł całą procedurę. Został zaopiniowany pozytywnie 

przez Miejską Komisję Urbanistyczno - Architektoniczną, Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska, a także Państwową Stację Sanitarno - Epidemiologiczną. Projekt był wyłożony 

do publicznego wglądu. Wpłynęła jedna uwaga od inwestora, który sprzeciwił się temu 

planowi. Mając na uwadze dobro ogólne społeczności Burmistrz postanowił tej uwagi nie 

uwzględniać. Komisja powinna zagłosować za uwzględnieniem bądź nieuwzględnieniem 

uwagi. 

 

Treść uwagi: 

Działając na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1073 z zm.), kwestionując 

ustalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej 2”, wyłożonego do publicznego wglądu od 9 kwietnia 2018 r. do  

30 kwietnia 2018 r., wnioskodawca wnosi następujące uwagi do ww. opracowania, dotyczące 

ustaleń przyjętych dla działki położonej w gminie Olecko, w obrębie 0014 Kukowo, 

oznaczonej nr ewid. … , której wnioskodawca jest współwłaścicielem (tytuł prawny został 

ujawniony w KW nr …): 

1) Wniosek o zmianę zapisów projektu planu w następujący sposób: 

a) zastąpienie aktualnego zapisu § 10 pkt 1 lit. a) zapisem o treści: „chowu i hodowli zwierząt 

w ilości większej niż 200 dużych jednostek przeliczeniowych inwentarza (DJP), 

b) zastąpienie aktualnego zapisu § 10 pkt l lit. f) zapisem o treści: „przetrzymywania zwierząt 

w ilości większej niż 200 dużych jednostek przeliczeniowych inwentarza (DJP), 

c) usunięcie zapisów § 10 pkt 1 lit. b)-e), 

d) zmianę zapisów § 14 ust 2, poprzez dopuszczenie realizacji budynków i wiat 

gospodarczych, służących obsłudze posiadanych gruntów rolnych. 

2) Wnioskodawca zwraca uwagę na fakt, że zapisy zawarte w § 12 ust. l pkt 4 projektu planu 

w części nie odnoszą się do obszaru nim objętego (projekt planu nie uwzględnia informacji 

ujętych w ewidencji gruntów i budynków), gdyż w granicach obszaru projektu planu nie 

występują grunty rolne klas I-II. Podobnie zapisy zawarte w § 12 ust. 5 pkt 3 i 4 oraz ust. 7,  

§ 14 ust. 1 pkt 2 lit b), odnoszące się do gruntów rolnych klas I-II. 



 5 

3) Kwestionowane zapisy projektu planu są dowolne i pozbawione uzasadnienia 

merytorycznego, a tym samym nie mieszczą się w granicach przyznanego organom gminy 

władztwa planistycznego. Ponadto kwestionowane zapisy projektu planu są wg 

wnioskodawcy niezgodne z zapisami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie nie uwzględniła uwagi. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2”. 

 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 

110 kV; 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

powiedziała, że z wnioskiem o podjęcie uchwał wystąpił inwestor PGE Dystrybucja SA  

z siedzibą w Lublinie. Były to uchwały intencyjne z 27 października 2017 r. Jedna 

obejmowała teren miasta, czyli Osiedle Siejnik, a druga teren wiejski. W wyniku uzgodnień  

z właścicielami gruntów, osobami fizycznymi i firmami, na terenie Osiedla Siejnik została 

wypracowana taka wersja, że linia biegnąca przez środek tego terenu zostanie przeniesiona 

jak najbliżej pasa drogowego. Pociągnęło to za sobą konsekwencje konieczności zmiany trasy 

na terenie wiejskim. Są to głównie grunty należące do ZPU ,,Prawda”. Została tam ustalona 

wersja, która odpowiada właścicielowi gruntu. Teren, przez który przebiega linia na gruntach 

zakładów zostaje wyłączony z tej uchwały. Będzie ona w mniejszym zakresie, natomiast na 

tym terenie będziemy procedować decyzje celu publicznego, żeby nie opóźniać postępowań. 

Uchwała dotyczy zmniejszenia zakresu planu. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy jest pisemna zgoda właściciela, który został wspomniany. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że inwestorzy mają podpisane protokoły ze wszystkimi właścicielami 

gruntów, przez które przechodzi linia. Natomiast nie mogą oni nam ich udostępnić,  

ale napisali pismo, że takie rozmowy miały miejsce i posiadają protokoły. Projekt zostanie 

wyłożony do publicznego wglądu. Każdy będzie mógł przyjść i zobaczyć jak rzeczywiście 

będzie przebiegać linia oraz zgłosić ewentualne uwagi do projektu. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 
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f) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

 podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

 oraz innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

 Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że projekt uchwały jest korektą i porządkowaniem dotychczas obowiązującego 

regulaminu. Weszły zmiany w przepisach prawnych m.in. nie ma dodatku mieszkaniowego. 

Dostosowano również wzór wniosku o nagrodę Burmistrza do obowiązujących przepisów 

RODO. Jedną z  większych zmian jest zwiększenie o 1% kwoty bazowej wysokości dodatku 

funkcyjnego za wychowawstwo klasy. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy zostaje dodatek wiejski. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że tak. Regulamin został uzgodniony ze związkami zawodowymi, które nie 

wniosły żadnych zastrzeżeń. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, że w jednym z projektów uchwał było stwierdzenie, że dyrektor może zlecić 

wykonanie pracy w sobotę bądź w niedzielę i za to należy się specjalnie wyliczone 

wynagrodzenie. Nie było napisane, w jaki sposób praca ma zostać zlecona. Zapytała,  

czy można dopisać, aby było to zlecane w formie pisemnej. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że jeżeli jest coś zlecane, to musi być oznaka tego zlecenia, np. w przypadku 

wycieczki, która odbywa się w sobotę, jest wypełniana karta wycieczki. Przy pisaniu 

projektów uchwał analizowano wynagrodzenia. W Karcie Nauczyciela jest zapis,  

że nauczyciela obowiązuje 40 godzinny tydzień pracy, natomiast zajęcia wychowaczo 

-dydaktyczno-opiekuńcze 5 dni w tygodniu. Gdyby dyrektor zlecił zajęcia w sobotę, to wtedy 

musiałby zapłacić lub udzielić dnia wolnego. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

g) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych  

 w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, 

 terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym 

 wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych 

 w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

 prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że jest to uchwała również porządkująca i dostosowująca zapisy do obecnie 

obowiązującego prawa. 1 stycznia br. zmieniły się przepisy i zaczęła obowiązywać ustawa  
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o finansowaniu zadań oświatowych, w której są zmiany dotyczące pensji nauczycieli.  

Część stanowisk jest w Karcie Nauczyciela i określone są tam tygodniowe ilości godzin. 

Części stanowisk nie ma i te stanowiska określa Rada Miejska, czyli organ prowadzący wraz 

z wymiarem godzin. Zmiana zasadnicza jest taka, że dotychczas ustalaliśmy pensum dla 

nauczycieli wspomagających. W tej chwili wymiar jest zgodny z tabelą w Karcie Nauczyciela 

- 20 godzin. Dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz 

doradców zawodowych Karta Nauczyciela mówi do 22 godzin. Pozostałe wymiary są takie 

same jak dotychczas. Projekt ten również był opiniowany przez związki zawodowe, które nie 

wniosły uwag.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

h) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

 nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolu prowadzonych 

 przez Gminę Olecko, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

 okresach roku szkolnego; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że projekt uchwały również był opiniowany przez związki zawodowe, które nie 

wniosły żadnych uwag. Uchwała jest podejmowana po raz pierwszy. Obecnie w szkołach 

podstawowych, zgodnie z ramowymi planami nauczania, liczba godzin poszczególnych 

przedmiotów określona jest w wymiarze tygodniowym. Występują w szczególności dwa 

przypadki, gdzie obowiązuje roczna liczba godzin, tj. wychowanie do życia w rodzinie  

(dla nauczyciela 19 godz. w ciągu roku na oddział/grupę międzyoddziałową/grupę 

międzyklasową) oraz doradztwo zawodowe (10 godz. na oddział). Przydział nauczycielom 

prowadzenia tego rodzaju zajęć powoduje konieczność ustalenia im planu zajęć różnego  

w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach podstawowych i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

 

i) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

 wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

 w szkołach oraz przedszkolu; 
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Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że projekt dotyczy głównie dyrektorów szkół i dyrektora przedszkola. Projekt 

został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe. Proponuje się obniżenie dla 

dyrektorów szkół i dyrektora przedszkola, o jedną godzinę pensum, ponieważ  

z każdym rokiem przyjmują oni coraz więcej obowiązków. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

zapytał, ile będzie wynosiło pensum. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że tygodniowy wymiar zajęć dla dyrektorów w szkołach to 3 godziny,  

a w przedszkolu 5 godzin. Wymiar wicedyrektorów zostaje bez zmian. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, czy bez względu na ilość pracy to pensum pozostanie bez zmian. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że tak. Praca do wykonania jest taka sama, tylko w większych szkołach  

są zastępcy albo jest większa liczba osób pracujących w sekretariacie. Do projektu uchwały 

będzie jedna autopoprawka w § 2 zapis ,,z tym, że obowiązuje on tych nauczycieli  

od pierwszego dnia miesiąca następującego po miesiącu, w którym zlecono nauczycielowi  

zastępstwo”, zostanie wykreślony, ponieważ zostało to ze starej uchwały.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach oraz przedszkolu. 

 

 

j) przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach Programu 

 Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020; 
 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na przystąpienie do projektu. 

Obecnie trwają rozmowy z naszymi partnerami, zarówno po stronie litewskiej jak i rosyjskiej.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach 

Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020. 

 

 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 
 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że wycofano dotację celową dla Regionalnego Ośrodka Kultury na AGT  

ze względu na to, że projekt nie przeszedł. Pieniądze zostały przekierowane na wydatki 
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związane z dofinansowaniem zadań w zakresie ochrony środowiska. Starano się o pozyskanie  

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, jednak nie otrzymano ich. 

Wynika to z tego, że umowa jest podpisana pomiędzy gminą, a WFOŚ, a rozliczenie 

następuje między gminą, a mieszkańcami. Ten rodzaj kredytu jest dla bezpośrednich 

partnerów, którzy będą realizować inwestycje, czyli każdy z mieszkańców mógłby złożyć 

wniosek do WFOŚ o dofinansowanie i potem na podstawie faktury się rozliczać. W związku 

z tym, że wniosków o dofinansowanie jest dużo, Burmistrz podjął decyzję, aby tę kwotę 

przeznaczyć na dofinansowanie wymiany pieców. Prawdopodobnie wszystkie wnioski 

zostaną zrealizowane. Zwiększa się plan na inwestycje, czyli wkład własny do zadań  

w ramach Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo - rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym OSA 2018. Otwarte Strefy Aktywności powstaną w Olecku przy  

ul. Batorego, a także w Gordejkach i Zatykach, w których część pieniędzy pochodzić będzie  

z Funduszu Sołeckiego.  

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, w którym miejscu na ul. Batorego powstanie strefa. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wyjaśnił, że znajdować się będzie idąc od przepompowni w kierunku ul. Kościuszki po lewej 

stronie za garażami. Dodał, że na Osiedlu Siejnik, na wniosek mieszkańców osiedla, zostanie 

wybudowany parking. Jest tam 30 metrowy kawałek terenu, na którym mieszkańcy stawiają 

swoje samochody. Wniosek powtarzał się wielokrotnie i Burmistrz zdecydował o jego 

realizacji. Kwota inwestycji to 34 000,00 zł. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że wszystkie pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej zostały przesłane 

Radnym drogą mailową. Pani Krystyna K. przekazała mu odpowiedź Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Olecku w sprawie likwidacji przejścia dla pieszych pod wiaduktem  

w kierunku Świętajna. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wyjaśnił, że na prośbę gminy powiat robiąc chodnik przy ul. Ełckiej zrobi odcinek ścieżki 

pieszo-rowerowej. Ze strony dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg padła deklaracja, że przy 

zgodzie gminy, od przystanku na Osiedlu Siejniku w stronę drogi wjazdowej na osiedle 

zostanie poszerzony chodnik o ścieżkę rowerową. W przyszłym roku będziemy chcieli 

„pociągnąć” ją aż do wiaduktu. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że zebrał 300 podpisów, aby na ul. Jeziornej położyć próg zwalniający. Jednak od 

dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg otrzymał negatywną odpowiedź.  
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Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że na przyszły poniedziałek jest umówione spotkanie ze Starostą Oleckim 

w sprawie przejęcia dróg. Po ostatecznym zaakceptowaniu przez Burmistrza i Starostę 

zostanie przygotowany i przedstawiony radnym projekt uchwały. Będzie w nim informacja  

o drogach, które zostaną przekazana gminie. Wiele tematów, które dziś nie mogą zostać 

zrealizowane ze względu na to, że nie jesteśmy właścicielem drogi, której dotyczy dany 

problem, rozwiążą się. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy ul. Gołdapska jest rozważana. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

odpowiedział, że nie, ponieważ nie ma żadnych przesłanek, aby była ona drogą miejską. 

Rozważane są ulice na terenie miasta. Powstał wykaz, ale jest on jeszcze w fazie uzgodnień  

z powiatem. Formalnie ulice zostaną przejęte od stycznia 2019 roku. Prawdopodobnie  

na sesje sierpniową zostaną przygotowane stosowne projekty uchwał w sprawie przejęcia 

dróg oraz w sprawie przejęcie zadań związanych z utrzymaniem porządku i zimowego 

utrzymania dróg oraz zabezpieczone zostaną środki finansowe na te zadania. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 
 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 w imieniu młodzieży prosi o doświetlenie przejść dla pieszych, a w szczególności 

przejścia na Alejach Lipowych na wysokości Oleckiego Centrum Szkolenia 

Kierowców, 

 przywrócenie do stanu pierwotnego wszystkich znaków drogowych w mieście, 

ponieważ niektóre z nich są poprzekrzywiane i poodwracane w drugą stronę, 

 zgłosił wywrócone latarnie: przy wejściu na korty miejskie oraz idąc z ,,Dzikiej plaży” 

w stronę ,,Skoczni”, 

 w związku z remontem targowicy miejskiej zdjąć progi zwalniające, które mogą zostać 

zniszczone przez ciężki sprzęt. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

poinformował, że sprawa latarni zostanie sprawdzona. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek, aby posprzątać teren wokół siłowni plenerowej na Alei 450-lecia Olecka,  

z gałęzi pozostawionych po wycince drzew. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

poinformował, że wykonawca do 15 czerwca miał termin na uporządkowanie tego terenu. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy byłoby możliwe, aby od razu po wycince teren był porządkowany. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

odpowiedział, że prosił Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, aby zostały 

zmienione zapisy w przetargach, aby teren został uporządkowany w ciągu 2-3 dni.  
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

dodała, że dwa lata temu jak była wycinka drzew nad jeziorem, to gałęzie nie zostały zabrane  

i zarosły. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że niedługo takie zadania będą zlecane Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej, które jest naszą spółką.  Dzięki temu będziemy mieć wpływ na to co się dzieje. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że mieszkańcy informowali go o tym, że skwer na ul. Składowej jest zaniedbany, 

prawdopodobnie z powodu suszy oraz rosną tam chwasty. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

odpowiedział, że podobna sytuacja jest na skwerze na ul. Targowej. Prowadzone są rozmowy, 

aby przy wszystkich terenach zielonych była doprowadzona woda.  

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zgłosił wniosek, aby opróżnić śmietnik na końcu ul. Wiejskiej przed wiaduktem kolejowym. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

    Protokołowała                                         Przewodniczący Komisji 

 

        Urszula Olszewska                                                               Leszek Olszewski 


